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Tekst bij het afscheid van wethouder Claudia Bisschops

Burgemeester Jan Schrijen

Dames en heren,

Bij het afscheid van een lid van het gemeentebestuur past een afscheidswoord van de voorzitter van 
de raad.  Vandaag is dat woord voor wethouder Claudia Bisschops

Claudia heeft zojuist op een bewonderenswaardig wijze haar aftreden bekend gemaakt.

Met goed gekozen woorden… ook gegeven de omstandigheden

Claudia was al in de raadsperiode 2014-2018 burgercommissielid van de Cie. EFTR.

In maart 2018 deed zij mee aan de gemeenteraadsverkiezingen

Zij behaalde 255   stemmen en werd bijgevolg met voorkeur gekozen.

De eerste keer meedoen en dan zoveel stemmen….. dat zegt wat……

Na de verkiezingen vormden AB CDA en PGP een coalitie

De CDA-fractie schoof Claudia Bisschops naar voren als wethouder

Met de uitgebreide portefeuille: Financiën, economie, toerisme en cultuur, met onderdelen als 
parkeervergunningen, beroepsonderwijs, kunst, bibliotheek laaggeletterdheid en veteranenbeleid

Als relatieve nieuwkomer in de lokale politiek onmiddellijk in het diepe gegooid….

In 3 jaar tijd heeft ze vele relevante netwerken opgebouwd binnen de gemeente, binnen de regio, 
binnen Limburg tot en met het landelijk (los van het CDA-netwerk dat ze al had voor ze in Valkenburg 
aan de Geul neerstreek)

Denk aan de veelvuldige contacten met de Kon Horeca Ned. afd. Valkenburg, de ondernemers in 
Valkenburg en Berg en Terblijt 

Zij heeft draagvlak weten te creëren voor BIZ Valkenburg, een bestemmingsbelasting met 
instemming van de noodzakelijke meerderheid van de ondernemers; met als resultaat het 
organiseren van activiteiten in de openbare ruimte van, voor en door de ondernemers.

Ik denk ook aan de inspanningen om beroepsonderwijs te behouden…. Overleg met het Vistacollege 
met LVO ….. de vorming van foodlabs…… mensen voorbereiden op banen in de horeca en 
toeristenbranche

Een doorlichting van de hotels; en van daaruit een vooruitblik op de ontwikkeling van hotels.

Ik noem de evaluatie van het parkeervergunningensysteem mede op basis van enquête onder de 
inwoners. 

Je was lid van het bestuur van Visit Zuid-Limburg en de ZLSM

Jij was de trekker van het onderdeel toerisme in het bestuurlijk overleg van het Middengebied.



Je bezocht horecazaken als ze zich op de een of ander manier onderscheiden hadden door een hoge 
score in de Trip Advisor, Zoover of andere klantbeoordelingssystemen.

Valkenburg aan de Geul werd in 2019 wandelgemeente van Nederland. Dat paste bij je streven naar 
de verbreding van het toeristisch aanbod; Je introduceerde de term story telling….en bracht die ook 
daadwerkelijk in de praktijk toen we in 2019 een jaar lang gevierd hebben dat 75 jaar tevoren 
Valkenburg aan de Geul bevrijd was; een indrukwekkend programma; informatie borden van 
bijzondere plekken in de gemeente langs een wandelroute.  Intocht van veteranen van de Old 
Hickory divisie in de stad en de kernen….een oecumenische dienst in Houthem.

Zelf heb je ook gezorgd voor een netwerk voor de veteranen in onze gemeente…. ontmoetingen van 
militairen die uitgezonden zijn geweest georganiseerd…. En bezien of deze of gene extra aandacht 
nodig heeft.  Inmiddels heeft dat ook provinciaal geleid tot de vorming van een koepelorganisatie 
Limburgse veteranen, waar je voorzitter van geworden bent.

Als wethouder financiën in goed overleg met de ambtelijke medewerkers de schatkist bewaken…..als 
een bok (geit) op de haverkist.  En ook belangrijk binnen het landelijk netwerk van wethouders 
financiën aandacht vragen voor de kleinere gemeenten bij de discussies over de herverdeling van het 
gemeentefonds.

En wat opviel was je talent om toespraken te houden…. boeiend en bindend……daar sprak de 
voormalige legeraalmoezenier…. 

Wethouder Claudia Bisschops ….

Vanwege corona was het voor het toerisme in Valkenburg, de horeca en detailhandel een 
verschrikkelijk jaar; daarin heb je (samen met het college en raad) veel betrokkenheid 
getoond met en voor de ondernemers …. waardoor wij als kleine gemeente een 
aansprekend flankerend beleid kunnen bieden.

Ook persoonlijk kan ik stellen dat we als collega’s op een fijne manier in het college hebben 
samengewerkt en daar wil ik jou ook persoonlijk voor bedanken.

Afrondend,
Heel hartelijk dank voor het vele belangrijke werk dat je de afgelopen 3 jaren verzet hebt de 
gemeente, en de bewoners, bedrijven en bezoekers van onze gemeente verricht hebt.

een boeket bloemen


